
Protokoll från schnauzerringens telefonmöte 11 augusti 2020 

 
Närvarande: Jan Hockart, Karin Björklund, Ida Björklund, Sylvia Johansson, Anki Thörnestad, Lena 
Lindberg. 
Ej närvarande: Ingela Melinder, Maria Ringbom, Anne Svensson 

 

1. Mötet öppnades av ordförande Jan H. 
2. Dagordningen godkändes med tillägg punkt 5:7 Enkät 
3. Till att justera protokollet utsågs Ida. 
4. Föregående Protokoll: Uppdatering av hemsidan med info om HD-sponsring är gjord. 
5. Rapporter: 

5.1 Ekonomi:  
sparkonto 59 000, plusgiro 59800.  
5 BPH , 2 MH, 1 MT och 31 HD-röntgen har sponsrats av klubben fram till och med juni. 2 
uppfödare har begärt sponsring av gåvomedlemskap. 
5.1.1: Kostnad omläsning HD. Ca 6000 kr 
5.1.2: Kostnad konvertering jpg till dicom: Jan har köpt en licens för ca 90 euro. 
 
5.2 SSPK 
5.2.1: Styrelsemöte:  
Mentalgruppen fick bidrag till att köpa in ett tillägg till excell för att göra statistik. 
Dvärgschnauzerringen informerade om exteriörbeskrivningar. 
 
5.2.2: Mentalgruppen: 
Samankallande har pratat med representanter från dvärgschnauzerringen samt från 
pinschersektionen. 
Data har även beställts för BPH så att jämförelsediagram kan göras mellan SSPK.s raser. 
5.2.3: HD 
Väldigt tyst från SKK när det gäller skillnaderna i avläsning av HD mellan SKK och de tyska 
avläsningsresultaten. Info om detta har även skickats till övriga Nordiska specialklubbarna. 
 
5.3 Avelskommitten: 
Jan har pratat med Maggan i avelskommitten om att de ska ta över hanteringen av 
omläsningar. Maggan arbetar på att få fram ett formulär för detta. Vid begäran om avläsning 
av HD-bild ska det utöver HD-bild skickas med kvitto på inbetalning av omläsningsavgift samt 
bild av medlemskort i schnauzerringen. 
 
5.4 Utställningsgruppen:  
Inget att rapportera 
 
5.5 Sponsring: Sponsoransvarig har sagt upp sitt uppdrag p.g.a av hälsoskäl 
 
5.6 Schnauzerbladet: Enkäten från facebookgruppen redovisas i nästa schnauzerblad. 
 
5.7 Enkät: Det hade kommit in 250 svar. De flesta som svarat hade schnauzer eller har tänkt 
skaffa schnauzer. Av de 250 som svarat var 160 medlemmar. Enkäten i sin helhet kommer att 
redovisas i nästa schnauzerblad. 
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6. Skrivelser: Inga 
 

7. Bordlagda ärenden: Inga 
 

8. Återremitterade ärenden: Inga 
 

9. Nya ärenden:  
9.1 Medlemsträff via ZOOM: 
Ämne för medlemsträff vardagstrim av schnauzer. Diskuterades även om man kunde erbjuda 
medlemmar att få köpa trimkompendium. Ida kollar med Sofie E . 
9.2 Nomineringar Hamiltonblankett, förtjänsttecken, diplom korning mm: 
Sylvia kollar regler för korningsdiplom samt vilka som kan komma i åtanke för förtjänsttecken 
9.3: Information om omläsning hos HD-Zentrale till hemsida och FB. 
Avvaktar till avelskommittén är klara med sitt formulär och vilka rutiner som ska gälla. 
9.4 Logotype: Diskuterades ett förslag om att skicka den nya logotypen till SKK för att den ska 
tryckas på medlemskorten till en kostnad av ca 4500 kr 
Beslut: Styrelsen beslöt att tillstyrka förslaget om ny logotype på medlemskorten 
 

10. Övriga frågor: Diskuterades schnauzerläger 2021 och i samband med detta 
exteriörbeskrivning av schnauzer 
 

11. Nästa möte: 15/9 
 

12. Avslutning: Jan avslutade mötet och tackade för visat intresse. 
 
 
 
 
Ordförande Jan Hockart  Sekreterare Sylvia Johansson 
 
 
 
Justerare Ida Björklund 
 
 
 


